
Radny Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 02.01.2025 r.  

Łukasz Chmielewski 

 

Radny Sejmiku Woj. Śląskiego 

Bartłomiej Kowalski  

 

Szanowna Pani Katarzyna Kuczyńska – Budka  

Prezydent Miasta Gliwice  

 

ZAPYTANIE 

 

Dot. pożyczki udzielonej przez PKM sp. z o.o.   

 

Szanowna Pani Prezydent,  

 

w dniu 29.08.2024 r. spółka PKM sp. z o.o. udzieliła Gliwickiemu Towarzystwu 

Koszykówki S.A. 1 mln zł pożyczki na preferencyjnych warunkach. W momencie udzielania 

tej pożyczki nadzór właścicielski nad spółkami z większościowym udziałem Miasta Gliwice 

podlegał Panu Jarosławowi Ziębie, wcześniejszemu Prezesowi GTK.  

W związku z powyższym, zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na 

następujące pytania: 

1. Czy spółka PKM w przeszłości udzielała pożyczek jakimkolwiek podmiotom 

gospodarczym? 

2. Jeżeli nie było to praktyką, to dlaczego zarząd spółki podjął decyzję o udzieleniu 

pożyczki GTK S.A.? 

3. W jakiej formie GTK S.A. zwróciło się do PKM z wnioskiem o udzielenie 

pożyczki?  

4. Czy w jakiś sposób zabezpieczono udzielenie pożyczki, jak tak to w jaki?  

5. Czy GTK S.A. występowało do innych spółek z większościowym udziałem Miasta 

Gliwice z prośbą o udzielenie pożyczki? 

6. Czy jeżeli jakikolwiek inny podmiot gospodarczy/sportowy z Gliwic wystąpi  

o udzielenie 1 mln zł pożyczki, to spółka PKM również takiej pożyczki, na takich 

samych warunkach udzieli?  



7. Czy to, że Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Jarosław Zięba, który był Prezesem 

GTK jeszcze przed objęciem pełnionej funkcji, a w czasie udzielania przez spółkę 

PKM pożyczki był odpowiedzialny za Nadzór Właścicielski, nie wzbudza w Pani 

wątpliwości natury etycznej?  

8. Kiedy dowiedziała się Pani o udzieleniu przez PKM pożyczki klubowi GTK? 

9. Dlaczego Pan Jarosław Zięba utracił Nadzór Właścicielski nad spółkami  

z większościowym udziałem Miasta Gliwice?  

10. Z czego wynika fakt, że przejęła Pani osobiście Nadzór Właścicielski nad 

spółkami z większościowym udziałem Miasta Gliwice? 

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radny Rady Miasta Gliwice 

Łukasz Chmielewski  

 

Radny Sejmiku Woj. Śląskiego 

Bartłomiej Kowalski 

          


